
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Spojenej škole Belá, 

Oslobodenia č. 165, 013 05  Belá, 

konaného dňa 27.03.2019 

 

 

Prítomní: 13, podľa prezenčnej listiny 

 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Voľba zapisovateľa zápisnice 

3. Zoznámenie sa s novými členmi RŠ – poďakovanie odchádzajúcim 

4. Oboznámenie s rozpočtom školy na rok 2019 

5. Informácie zo strany riaditeľky školy 

6. Separovanie odpadu na škole 

7. Rôzne 

8. Záver 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu 1: 

 

Zasadnutie Rady školy otvorila predsedníčka PaedDr. Anna Babišová, privítala členov a 

oboznámila ich s programom zasadnutia. Na zasadnutí bolo prítomných 10 členov RŠ (prezenčná 

listina), hosťami boli riaditeľka školy Ing. Anna Přechová a zástupkyne Mgr. Irena Kolčáková a 

Mgr. Viera Stráska. 

 

K bodu 2: 

 

Za zapisovateľa zápisnice bola zvolená Mgr. Martina Ďurinová. 

 

K bodu 3: 

 

Predsedníčka Rady školy PaedDr. Anna Babišová predstavila nových členov RŠ: za rodičov 

materskej školy  pána Ľuboša Malicha, ktorý nahradil pána Petra Mihalčatina. Ďalším novým 

členom RŠ za rodičov ZUŠ je pán inžinier Blažej Chmeliar, ktorý nahradil pani Katarínu 

Chabadovú. Františka Hurteka nahradila Helena Kohutová a pána Petra Boháča, ktorý sa vzdal 

svojej funkcie nahradil pán Richard Mahút. 

 

K bodu 4: 

 

Pani riaditeľka školy Ing. Anna Přechová oboznámila s rozpočtom školy na rok 2019.  

 

K  bodu 5: 

 

Pani riaditeľka školy Ing. Anna Přechová informovala prítomných o zmenách, ktoré sa na škole 

udiali od posledného zasadnutia – dovybavenie učební FYZ, CHE, BIO, tried technikou, rôzne 

aktivity, informácie o projektoch ako i o výučbe ANJ novou metódou na 1. stupni ... 

Rovnako poinformovala i o plánovaných projektoch a akciách: dovybavenie učebne techniky, 

školská knižnica, vyradzovanie majetku, zápis do 1. ročníka, deň otvorených dverí, škola v prírode, 

plavecký vycvik ZŠ i MŠ, rekonštrukcia vstupnej haly ZUŠ ... 

 

 K bodu 6: 

 

PaedDr. Anna Babišová informovala o separácii v obci na základe letáčiku z Belských novín. 



Separovaniu sa venujeme intenzívne i na našej škole. Pán Šugár doplnil informácie o separácii 

plastov, tetrapakov i hliníka. Pán Kaňa doplnil informácie o kompostéroch, ktoré sa aktuálne 

rozmiestňujú po obci a rovnako by mal pribudnúť kompostér i pri našej škole. 

 

K bodu 7: 

 

Prítomní prediskutovali i možnosť darovania 2% z daní pre základnú školu resp. podľa zváženia na  

organizačné zložky MŠ, ZUŠ alebo ŠKD. Pani riaditeľka uviedla niekoľko príkladov využitia 

finančných prostriedkov získaných touto cestou: florbalové mantinely, pódium, .... 

Pán Malich sa vyjadril, že by uvítal z hľadiska možnej kontroly zo strany rodičov, zverejňovanie 

príspevkov ZRŠ a ich využitie samostatne pre MŠ i ZUŠ. 

Pani riaditeľka informovala o tom, že na ďalšie zasadnutia budú pozývané i zástupkyne z materskej 

školy i z umeleckej školy, aby mohli informať členov rady. 

Pán Šugár poprosil o príspevky do pripravovaných Belských novín. Zároveň vyzdvihol aktívnu 

spoluprácu s pedagógmi. 

Atraktivita našej školy bola vyzdvihnutá v súvislosti so záujmom rodičov z iných obcí o zapísanie 

detí na našu školu a to do prvého i piateho ročníka. 

Ďalší termín stretnutia členov rady školy sa bude odvíjať od termínu volieb riaditeľa/riaditeľky 

školy, pretože bude potrebné zrealizovať školenie od vedúcej školského úradu pani Emílie 

Surovcovej. Všetci členovia rady budú včas informovaní. 

 

Rada školy vzala na vedomie a schválila: 

- voľbu zapisovateľa zápisnice – Mgr. Martina Ďurinová; 

- nových členov – Ľuboš Malich, Helena Kohutová, Blažej Chmeliar, Richard Mahút; 

- rozpočet školy na rok 2019; 

- podmienky separovania odpadu v obci teda i na škole. 

 

K bodu 8: 

 

Na záver predsedníčka Rady školy  PaedDr. Anna Babišová poďakovala všetkým prítomným za 

účasť. 

 

 

 


